
 
 
 

Besluitenlijst 
Deze vergadering kan 
bekeken en beluisterd 
worden via de website van 
de gemeenteraad:  
www.raadbergen-nh.nl 

Algemene raadscommissie van 8 oktober 2015 

 
 
Agendapunt  1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Kindt, Vd Leij (PvdA); 
Grooteman, Ooijevaar, 
Valkering (CDA); Van Leijen, 
Diels (GB); Luttik-Swart, 
Snabilie, Glas (KL); Roem 
(VVD), Braak-van Kasteel 
(GL); Snijder, Halff (D66) 
 
Voorzitter: 
Paping 

Collegeleden: 
 
Zeeman, Hafkamp, Rasch, 
Van Huissteden, Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Opmerkingen 2 

Op vragen van Dhr. Roem over graffiti en de kofferbakmarkt wordt aangegeven dat de 
problematiek bekend is en men er mee bezig is. 
 
 
Agendapunt  2:  Voorstel betreft het vaststellen van de financiële gevolgen van de 
 septembercirculaire op de begroting en de daarbij behorende 
 begrotingswijziging 
 
Voorgenomen besluit 
De begrotingswijziging financiële gevolgen septembercirculaire 2015 vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 oktober 2015  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De memo spreekt voor zich. 
 
De commissie adviseert een A – stuk: geen bespreking erover in de raadsvergadering. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt  3: Voorstel betreft het vaststellen van de Programmabegroting 2016-2019 
 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen van de programmabegroting 2016-2019 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 oktober 21015   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Commissiebreed: complimenten voor de beantwoording van de vele vragen, de begroting geeft 
een goed inzicht. 
 
Het CDA bepleit verlaging van de belastingdruk door het scheren van de toppen in de 
tariefsstijging Rioolrecht en Afvalstoffenheffing en het zo mogelijk bevriezen van de overige 
belastingtarieven, dekking kan gevonden worden uit het begrotingssaldo en het niet oppotten 
van gelden, het project handhaving recreatiewoningen afronden; afstoten van panden in 
overleg met de raad; investeringen in onze inwoners en onze parels: de vrijwilligers, de Pinck 
en Kunst & Cultuur, dat laatste als promotie en marketing van onze gemeente; aandacht voor 
woonmogelijkheden in de sociale sector en het midden segment. In het kader van de Buch 
experimenteren met de dienstverlening en meten met Waar-staat-je-gemeente. 
 
KIES Lokaal constateert dat de gemeente Bergen veel extra inkomsten heeft: 
toeristenbelasting, forenzenbelasting, parkeerinkomsten, ook een hoog weerstandsvermogen 
en ruim 7 ton begrotingsoverschot. Waarom dan niet de belastingdruk verder verlagen: 
OZB niet structureel verhogen, parkeertarief niet verhogen, hondenbelasting halveren, niet 
weer de tarieven toeristenbelasting verhogen, 7% verhoging rioolrecht is te veel. Dekking kan 
gevonden worden door handhaving Toeristenbelasting op particuliere verhuurders, halveren 
budget handhaving recreatiewoningen, geen geld toevoegen aan de Algemene reserve. 
Wensen: bezuinigingen op de reddingsbrigaden uitsmeren over meerdere jaren, weer 
deelnemende aan het Ontwikkelingsfonds NHN. In het kader van de Buch: 0- meting 
dienstverlening en vaststellen welke gemeente willen we zijn; ICT, welke hard- en software, 
zullen we de schaalvoordelen halen? 
 
De PvdA onderschrijft de zorgen over de stijging van de lokale lasten, m.n. riool en 
reinigingsrecht, wenst temporisering investeringen op dat gebied en de inzet van de Egalisatie 
Reserve bij de vaststelling van de tarieven. Stelt voor de opbrengsten vastgoed verkopen te 
oormerken voor maatschappelijke doelen als de Pinck. 
 
Groen Links wil weten op welke bedragen de raad kan sturen, waar de ruimte voor de raad zit 
voor wensen, zoals het doorschuiven van de bezuiniging op de reddingsbrigaden naar 2016 en 
2017, minder en gelijkmatige stijging tarieven rioolheffing, inzet opbrengst precario op kabels 
en leidingen, instellen reserve Rijksbezuinigingen 3 D’s. Vraagt zich af wat we doen met de 
opbrengsten toeristenbelasting. 
 
D66 sluit zich aan bij CDA, PvdA en KL over de te hoge belastingdruk, wil mede gezien de 
mooie resultaten van de meerjarenbegroting, de volgende onderwerpen in discussie brengen:  
parkeertarieven want door te hoge parkeertarieven gaan de inkomsten naar beneden omdat 
men het parkeren dan te duur vindt, hondenbelasting is niet meer van deze tijd, in twee jaar 
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terug brengen naar nul, niet weer 160.000 aan plankosten opnemen maar het ambitieniveau 
terug brengen (wat wel wat niet), waarom kaders om elk jaar de tarieven met 2% te verhogen. 
 
De VVD ondersteunt de inbreng van de fracties, de duurste gemeente willen we niet meer zijn. 
Er is gedraaid aan de knop van tariefsverhoging’, beter is aan de knop van lasten omlaag te 
draaien. Maak af waar je aan begonnen bent, laat al die aangekondigde visies even zitten, 
focus meer op uitvoering, minder op visie ontwikkeling. Er worden ontwikkelingen gemist als de 
zorgeconomie, zzp-ers (bedrijfsverzamelgebouw), de Buch, de digitale overheid, trend kopen 
op internet en de gevolgen ervan ( bijvoorbeeld voor Mooi Bergen). Onze kernen moeten 
bereikbaar blijven, maar de teksten over infrastructuur zijn erg mager. 
Het bovenstaande concreter uitgewerkt. 
Besparingspotentieel bij gezamenlijk aanbesteden in Buch verband, kosten Cocensus niet 
verhalen op de heffingen voor afval en riool, omlaag brengen weerstandsvermogen 
bijvoorbeeld het in te zetten voor de Egalisatiereserve Rioolrecht, efficiency doelstelling 
opnemen, aanscherpen handhaving toeristenbelasting levert 3 ton op (vraag dat rapport op), 
besparingen door het inzetten van de HVC. 
Wil graag weten wat de actuele stand van zaken met betrekking tot de (investerings)projecten 
is. 
 
Gemeentebelangen zet vraagtekens bij het reeds opnemen van investeringen in de begroting 
terwijl de raad daar nog over moet praten, zo ook met de bezuinigingen reddingsbrigades, 
bomenbeleidsplan, inzameling plastic afval en de plankosten. De woonlasten en de precario 
kunnen dalen. 
 
Reactie college: 
Dhr. Zeeman bedankt voor de complimenten, er zijn meer visuele presentaties in het 
begrotingsboek opgenomen. Het college heeft de begroting gebaseerd op de kaderbrief, op de 
wens van de raad voor een begroting in evenwicht, er is een beperkt positief meerjaren saldo, 
op het terugdringen van de schuldenlast en er is gekeken naar een beperking van de 
lastenstijging. Geeft aan dat ons vermogen niet betekent dat we dat in geld hebben. 
Voor het verlagen van de tarieven dient de raad dekking aan te geven, de reserve inzetten 
biedt geen soulaas. Gezien de onzekerheid van het structurele karakter van de precario op 
kabels en leidingen wordt het ingezet om de schulden te verminderen. 
Er dient voorkomen te worden dat we bij onvoorziene omstandigheden geld moeten lenen. 
Met Pinck is het college in gesprek. Wijziging in de systematiek van het heffen en handhaven 
toeristenbelasting wordt onderzocht, nagegaan wordt hoeveel het anders handhaven kan 
opleveren. Waar de toeristenbelasting aan wordt besteed staat in de begroting. 
De plankosten 160.000 is niet in de begroting opgenomen daar gaat nog in de raad over 
gesproken worden, er worden geen plannen toegevoegd. 
Dhr. Mesu geeft aan dat de kosten voor de 3 D’s uit de begroting bekostigd moeten worden, 
pas als dat niet lukt komt de Algemene Reserve in beeld. 
Mw. Hafkamp stelt dat bij het handhaven van recreatiewoningen de gemeente landelijk beleid 
uitvoert en met veel minder geld wordt het feitelijk gestopt. De reddingsbrigaden zijn bezig met 
de door de raad opgelegd bezuiniging van € 55.000 in te vullen, de uitkomsten worden 
afgewacht. De ontwikkelingen met betrekking tot de Buch worden binnenkort met de raad 
besproken. 
Mw. Rasch geeft aan dat het goed is weer bij te dragen aan het Ontwikkelingsfonds NHN, dat 
visies ook bedoeld zijn voor een bredere / andere focus op alleen economie en toerisme. 
Er komt een startnotitie naar de raad om de discussie aan te gaan over een economische visie 
waarvan het toerisme onderdeel is.  
Dhr. Van Huissteden stelt dat de rioolheffing een complexe materie is, stelt voor een 
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informatieavond te beleggen over de samenhang investeringen, tarieven en egalisatie reserve. 
(noot griffier: 15/10 na de algemene raadscommissie) 
Inzicht over de (investerings) projecten is pas te geven bij de Jaarrekening, besparingen door 
de inzet van de HVC zijn nog niet zichtbaar, Bergen levert nog steeds (te) veel afval in, 
scheiding plastic afval nog in toe voeren en er komt een Rijksbelasting van € 13,= per 
verbrande ton afval. 
 
Tweede termijn: 
 
De VVD is ontevreden: de raad herkent zich niet in de voorliggende begroting (te hoge 
lastendruk), het voldoet niet aan het coalitie-akkoord en de eigen kaders, al te makkelijk zegt 
het college: zoek zelf maar dekking. 
En: geen inzicht gekregen over de stand van zaken van het 35 – stappenplan van de HVC en 
de (investerings) projecten. 
 
Voor D66 is het een waardevolle avond, fracties hebben hun eigen invalshoek naar voren 
gebracht, het college heft gedaan wat er in het verleden gevraagd is. Nu wordt in het komende 
traject flexibiliteit van raad en college gevraagd. 
 
Groen Links gaat zich nog beraden, wil insteken op hert transparant(er) maken van de inhoud 
van de begroting. 
 
De investeringsprojecten zoals die in het riool worden niet ( Dhr. Van Huissteden) naar de raad 
gebracht (wens GB), dit is uitvoering. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  4:  Voorstel betreft het vaststellen van de verordening watertoeristen- en 
 toeristenbelasting 2016 
 
Voorgenomen besluit 
-de Verordening watertoeristenbelasting 2016 vast te stellen; 
-de Verordening toeristenbelasting 2016 vast te stellen; 
-het tarief voor de watertoeristen- en toeristenbelasting vast te stellen op €1,80 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 29 oktober 2015   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Inspreker bepleit meer handhaving op verhuur bij particuliere verhuurders, w.o. B&B, als deze 
meer-opbrengst in mindering wordt gebracht op de totale inkomsten Toeristenbelasting, kan 
het tarief wellicht dalen. 
 
De discussie zal gevoerd worden bij de behandeling van de begroting: B - stuk 
 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
PowerPoint presentatie “Voortgang onderzoek fusielocatie Egmondse voetbal-
verenigingen 
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Opmerkingen 2 

De fracties hebben kennis genomen van de stand van zaken. 
 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen, 12 oktober 2015  
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